
送免費/特價國際飛機票

維京河遊郵輪特價

優惠至11月30日

「歐洲三國」浪漫多瑙河 「歐洲四國」藍色多瑙河

「歐洲四國」逍遙萊茵河「歐洲四國」深度全景 「歐洲四國」巴黎至阿爾卑斯山

德/奥/匈

荷/德/法/瑞

德/奥/斯/匈

荷/德/奥/匈 法/盧/德/瑞

匈/克/塞/保/羅

「歐洲五國」唯美東歐

奥/斯/匈/克/塞/保/羅

「歐洲七國」東歐首都

Offer valid on bookings made Nov 2 to Nov 30, 2023. Cruise fare are based on lowest category subject to availability, other 

categories may be higher. Call for details. Prices are in CAD dollars and for CA residents only. Air does not have to be 

purchased to get cruise/tour offer. All fares reflect cruise taxes, port taxes and fees Book by Nov 30, 2023. Pay in full by 

Dec 15, 2023 or at time of booking if within 120 days of departure. Offer expires Nov 30, 2023.

Air Promo: $999 CAD international airfare based on select Mar & Nov 2024 departures of Rhine Getaway; Cities of Light; 

Paris to the Swiss Alps; select Mar 2024 departures of Holland & Belgium. Call for details. Air prices are per person based 

on cruise or cruise tour check-in date and include transfers. Air seats are limited; airfares are subject to change until full 

payment of air is received. Airfares vary on other gateways and departures; call for details. Ask for Offer EBD. Offer expires 

Nov 30, 2023.

$3,199* $3,199*

$7,399*

$3,199*$6,299*

$5,599*

只需$25預訂金

優惠限2023年11月,2024年3-11月出發指定航綫。請查詢具體行程、出發日期、價格及細節條款，請向世運專業旅遊顧問諮詢。

Tour Code: CRS VIKING-EBD23-ST/SS                                 Issued on: Nov 03, 2023

$5,399*

VIKING CRUISES 包含的服務和遊覽 : 每個停靠港口均可享有一次免費岸上觀光免費
Wi-Fi（連線速度可能有所不同）船上午餐和晚餐啤酒、葡萄酒和軟性飲料以及24 小
時特色咖啡、茶和瓶裝水供應，港口稅費，購買維京航空的地面接送服務參觀聯合國
教科文組織遺址豐富講座和目的地表演。

$999 CAD起 
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